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ZAPISNIK

Sa 7. sjednice Skolskog odbora Osnovne Skole Suhopolje odrZane 18. veljade 2022. godine s
podetkom u 10:15 sati.

Prisutni: Ivandica Fett- Skvaric.- predsjednica Skolskog odbora. Goran DoleZal- zamjenik
predsjednice. Marina Rokinger, Natalija KoZii- Lukadevii, Andrea Marinkovii
Odsutni: Ivan Keledic, Marija Lach- opravdano
Ostali: Anto Skraba - ravnateli. Dragica Kuzmii - voditeljica radunovodstva i Antonela Jelic-
ta.f nica

Predsjednica Skolskog odbora, gospoda lvandica Fett- Skvarii. otvara 7. sjednicu Skolskog
odbora u l0:15 sati. pozdravlja prisutne dlanove Skolskog odbora i konstatira da.ie prisutno 5

(pet) dlanova Skolskog odbora te cla sc mogu donositi pravovaljane odluke.

Predsjeclnica Skolskog odbora preclla2e sljedeci dnevni red:

DNEVNI RED

1. Usvajanje Zapisnika s prethodne 6. sjednice Skolskog odbora
2. Usvajanje IzvjeStaja o izvrSenju Financijskog plana 2a2021. godinu
3. Usva.janje Godi5niih financijskih izvjestaja za202l. godinu
4. lJtvrdivanje Prijedloga izv.ieStaja inventurne komisije za2O2l. godinu i

donoSenje Odluke o isknjiZavanju rashodovnih sredstava i sitnog inventara
5. DonoSenje Odluke o otpisu knliZnidne grade iz fonda Skolske knjiZnice
6. Razno

Dnevni red jednoglasno .jc usvo.jcn.
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Ad- I ) Zapisnik sa 6. sjednice Skolskog odbora jednoglasno je usvojen.

Ad-2) IzvjeStaji o izvr5enju Financilskog plana 2a2021 . godinu jednoglasno su usvojeni.

Ad-3) GodiSnii financijski izvje5ta.ii 2a2021 . godinu jednoglasno su usvojeni.

Ad-4) Skolski odbor jednoglasno.je donio odluku o iskniiZavanju rashodovnih sredstava i

sitnog inl'entara.

Ad-5) Skolski odbor jednoglasno jc donio odluku o otpisr.r kniiZnidne grade iz fbnda Skolske
knjiZnice.

Ad-6) Razno

Jednoglasno je usvojena zamolba Branke TomSi6 za oslobodenje od placanja najamnine za
Skolski stan u Levinovcu do iznosa uloZenih sredstava u obnovu stana.

Jednoglasnoje donesena odluka o poveianju cijene Skolske kuhinje.

Sjednica Skolskog odbora zakljudena je u l0:50 sati.

Zapisnidarka:

Antonela Jelii

Predsjednica Skolskog odbora:
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